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Protokoll	årsmöte	2017-03-25	
	
	
1) Mötets	öppnande	

a) Ordförande	Lilian	Jonsson	hälsar	alla	närvarande	välkomna	och	öppnar	mötet.	

2) Fastställande	av	röstlängd	

a) Röstlängden	fastställdes	till	13	personer.	Närvarolista	bifogas.	

3) Val	av	ordförande	för	mötet	

a) Berth	Nilsson	väljs	till	mötets	ordförande.	

4) Klubbstyrelsens	anmälan	om	protokollförare	vid	mötet	

a) Protokollförare	blir,	enligt	styrelsens	förslag,	Nina	Korvela.	

5) Val	av	två	justerare,	tillika	rösträknare,	som	tillsammans	med	mötesordförande	skall	

justera	protokollet	

a) Årsmötet	väljer	Pia	Myrseth	och	Jan	Gustavsson	till	justerare.	

6) Beslut	om	närvaro-	och	yttranderätt	för	andra	än	rasklubbens	medlemmar	

a) Förutom	mötesordförande	är	samtliga	närvarande	medlemmar	i	rasklubben.	

7) Fråga	om	mötet	blivit	stadgeenligt	utlyst	

a) Kallelse	till	årsmötet	har	funnits	i	Welshnytt,	samt	på	klubbens	hemsida.	

Årsmötet	finner	mötet	stadgeenligt	utlyst	och	godkänner	densamme.	

8) Fastställande	av	dagordningen	

a) Dagordningen	godkänns	med	följande	tillägg:	

i) 	Till	punkt	19	”Övriga	frågor”	tillkommer	punkt	19c	Avelskonferens	

ii) 	Till	punkt	19	”Övriga	frågor”	tillkommer	punkt	19d	Rasmonter	
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iii) Till	punkt	19	”Övriga	frågor”	tillkommer	punkt	19e	Officiell	Clubshow	

(a) Ordförande	påminner	årsmötet	om	att	ovan	nämnda	tillagda	ärenden	

ej	kan	utgöra	beslutsunderlag	för	beslut	på	sittande	möte.		

9) Föredragning	av:	

a) Klubbstyrelsens	verksamhetsberättelse	

i) Verksamhetsberättelsen	föredras,	godkänns	och	läggs	till	handlingarna.	

b) Årsbokslut	med	balans-	och	resultaträkning	

i) Årsbokslut	föredras,	godkänns	och	läggs	till	handlingarna.	

c) Redogörelse	för	arbetet	med	avelsfrågor	

i) Arbetet	med	avelsfrågor,	samt	Avelsrapport	föredras,	godkänns	och	läggs	till	

handlingarna.	

d) Revisorernas	berättelse	

i) Revisorernas	berättelse	föredras,	godkänns	och	läggs	till	handlingarna.	

10) Fastställande	av	balans-	och	resultaträkning	samt	beslut	om	dessa	uppkommen	vinst	

eller	förlust	

a) Årsmötet	fastställer	balans-	och	resultaträkning	och	årets	resultat	överförs	till	ny	

räkning.	

11) Klubbstyrelsens	rapport	om	och	eventuellt	förslag	till	beslut	avseende	de	uppdrag	

föregående	klubbmöte	gett	till	klubbstyrelsen.	

a) Inga	ärenden	

12) Beslut	om	ansvarsfrihet	för	klubbstyrelsen	

a) Årsmötet	beviljar	styrelsen	ansvarsfrihet	för	det	gångna	året.	

13) Presentation	av	och	beslut	om	klubbstyrelsens	förslag	till	

a) Verksamhetsplan	för	2017	

i) Årsmötet	fastställer	styrelsens	förslag	på	Verksamhetsplan.	
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b) Medlemsavgift	för	2018	

i) Årsmötet	beslutar	att	godkänna	styrelsens	förslag	om	oförändrad	

medlemsavgift.	

c) Rambudget	för	2017	

i) Birgitta	Limnefelt	Sundin	ställer	en	fråga	gällande	posten	”Medlemsavgift”	i	

samband	med	föredragningen	av	Rambudget.	Efter	en	kort	diskussion	

fortsätter	årsmötet.	

ii) Årsmötet	fastställer	styrelsens	förslag	på	Rambudget	för	2017.	

d) Villkor	för	reseersättning	till	rasklubbens	funktionärer	

i) Årsmötet	fastställer	styrelsens	förslag.	Klubbens	ersättning	följer	den	statliga	

ersättningen.	

14) Val	av	

a) Valberedningens	sammankallande	föredrar	valberedningens	förslag	av	Lilian	

Jonsson	till	ordförande.		

i) Årsmötet	väljer	Lilian	Jonsson	till	ordförande.	

b) Ordinarie	ledamöter	

i) Valberedningens	sammankallande	föredrar	valberedningens	förslag	på	omval	

av	Birgitta	Limnefelt	Sundin,	nyval	av	Anita	Korvela	och	Rune	Fernström,	

samt	att	samtliga	föreslagna	personer	skall	väljas	till	posten	ledamot	under	en	

tid	av	två	år.		

(1) Årsmötet	väljer	Birgitta	Limnefelt	Sundin,	Anita	Korvela	och	Rune	

Fernström	till	ledamöter	under	en	tid	av	två	år.	

ii) Valberedningens	sammankallande	föredrar	valberedningens	förslag	på	

fyllnadsval	av	Kristin	Wendel	till	ledamot.	

(2)	Årsmötet	väljer	Kristin	Wendel	till	ledamot	under	en	tid	av	ett	år.	
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c) Valberedningens	sammankallande	föredrar	valberedningens	förslag	av	

Margareta	Svedlund	till	suppleant	med	tjänstgöringsordning	1	och	Jenny	Eliasson	

till	suppleant	med	tjänstgöringsordning	2.		

(1) Kristin	Wendel	föreslår	Nina	Korvela	till	suppleant.	Nina	Korvela	

motsätter	sig	inte	förslaget,	men	meddelar	att	hon,	som	sammankallande	

för	valberedningen,	följer	valberedningens	förslag	och	därmed	avstår	

rösträtt	i	frågan.	Margareta	Svedlund	meddelar	att	hon	också	avstår	sin	

rösträtt.	Allt	detta	noteras	i	protokollet.	Efter	en	kort	diskussion	ställer	

ordföranden	valberedningens	förslag	mot	Kristin	Wendels	förslag.	

Årsmötet	beslutar	enligt	valberedningens	förslag	och	väljer	Margareta	

Svedlund	till	suppleant	med	tjänstgöringsordning	1	och	Jenny	Eliasson	till	

suppleant	med	tjänstgöringsordning	2.		

15) Val	av	två	revisorer	och	två	revisorssuppleanter	

a) Valberedningens	sammankallande	föredrar	valberedningens	förslag	på	Jane	

Hultgren	till	revisor.	

i) Årsmötet	väljer	Jane	Hultgren	till	revisor.	

b) Valberedningens	sammankallande	föredrar	valberedningens	förslag	på	Agneta	

Jonsson	till	revisor.	

i) Årsmötet	väljer	Agneta	Jonsson	till	revisor.	

c) Valberedningens	sammankallande	föredrar	valberedningens	förslag	på	Eva	

Stackerud	Hultqvist	till	revisorssuppleant.	

i) Årsmötet	väljer	Eva	Stackerud	Hultqvist	till	revisorssuppleant.	

d) Valberedningens	sammankallande	föredrar	valberedningens	förslag	på	Jan	

Berglund	till	revisorssuppleant.	 	

i) Årsmötet	väljer	Jan	Berglund	till	revisorssuppleant.	
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(1) Valberedningens	ordförande	tackar	årsmötet	för	alla	val.	

16. Val	av	valberedning	

a. Nina	Korvela	föreslås	till	sammankallande	av	valberedning	genom	omval	

(uppdragslängd	1	år).	Nina	Korvela	begär	kort	ajournering.	Kort	

ajournering	beviljas.	Efter	att	mötet	återupptagits	meddelar	Nina	Korvela	

att	hon	inte	motsätter	sig	förslaget.	Årsmötet	väljer	Nina	Korvela	till	

sammankallande	för	valberedningen.		

b. Jan	Gustavsson	föreslås	till	ledamot	i	valberedningen	genom	fyllnadsval	

(uppdragslängd	1	år).	Jan	Gustavsson	tillfrågas	och	motsätter	sig	inte	

förslaget.	Årsmötet	väljer	Jan	Gustavsson	till	ledamot	i	valberedningen.		

c. Rolf	Carlsson	föreslås	till	ledamot	i	valberedningen	genom	omval	

(uppdragslängd	2	år).	Rolf	Carlsson	tillfrågas	och	motsätter	sig	inte	

förslaget.	Årsmötet	väljer	Rolf	Carlsson	till	ledamot	i	valberedningen.	

17. Beslut	om	omedelbar	justering	av	punkterna	14-16	

a. Årsmötet	beslutar	om	omedelbar	justering	av	punkter	14-16.		

18. Motion	som	anmälts	till	klubbstyrelsen	och	proposition	från	styrelsen	

a. Författaren	till	motionen	om	ändring	av	regler	för	klubbmästerskap	i	Jakt,	

Karin	Hellström,	är	ej	närvarande	varvid	Torbjörn	Håkansson	föredrar	

motionen	samt	WSSKs	styrelses	yttrande	där	styrelsen	redovisar	hur	ett	

bifall	till	motionen	kommer	att	verkställas.		

i. Pia	Myrseth	lägger	fram	ett	ändringsyrkande	på	motionen.	

Yrkandet	gäller	den	numrerade	listan	(1-10)	på	egenskaper	som	

listas	upp	och	där	egenskaper	1-6	enligt	motionär	är	de	viktigaste	

momenten.		I	WSSKs	yttrande	finns	en	liknande	lista	på	egenskaper	

(1-10),	men	egenskaperna	är	listade	i	något	annan	ordning.	Pia	
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argumenterar	för	en	ändring	i	listan	för	egenskaper	som	innebär	

att	egenskap	3	Fart	och	stil	(egenskap	3	i	WSSKs	yttrande)	inte	

skall	vara	bland	de	1-6	viktigaste	momentet.	Hon	argumenterar	

också	för	att	egenskap	7	Markeringsförmåga	(egenskap	8	i	WSSKs	

yttrande)	skall	vara	bland	de	1-6	viktigaste	momenten.	Efter	kort	

diskussion	fortsätter	årsmötet.	

ii. Ordförande	ställer	motionen	mot	Pia	Myrseths	ändringsyrkande.	

Årsmötet	beslutar	att	bifalla	motionen	om	KM	Jakt.	

b. Rune	Fernström	och	Lilian	Jonsson	föredrar	motionen	om	ändring	av	

regler	för	KM	i	Viltspår	

i. Styrelsens	motivering	till	bifall	framförs.	

ii. Årsmötet	beslutar	att	bifalla	motionen	om	KM	Viltspår.	

1. Beslutet	innebär	att	de	tre	bästa	hundarna	placeras	i	KM	i	

Viltspår.	

c. Lilian	Jonsson	föredrar	propositionen	rörande	KM-regler	och	Club	Show	

och	styrelsens	närvaroplikt	vid	KM	och	CS.	

i. Jan	Gustavsson	lägger	fram	ett	ändringsyrkande	på	propositionen.	

Jan	argumenterar	för	att:	”den	i	styrelsen	som	ansvarar	för	KM	

eller	ordförande	SKA*	vara	representerad	på	KM	och	CS.”	

*Ordet	”ska”	är	av	redaktionella	skäl	markerat	med	versaler	i	protokollet	för	att	

förtydliga	skillnaden	gentemot	propositionen.	

ii. Torbjörn	Håkansson	lägger	fram	ett	ändringsyrkande	på	

propositionen.	Torbjörn	föreslår	att:	”representant	från	styrelsen	

eller	någon	av	styrelsen	utsedd	representant	ska	närvara	vid	KM	

och	CS.”	
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iii. Efter	en	kort	diskussion	bestämmer	sig	ordföranden	för	att	

beskriva	vilka	förslag	som	nu	finns	och	röstningsförfarandet.	

Ordföranden	ställer	propositionen	mot	Jan	Gustavssons	

ändringsyrkande.	Årsmötet	beslutar	sig	för	att	bifalla	

propositionen.	Därefter	ställer	ordföranden	propositionen	mot	

Torbjörn	Håkanssons	ändringsyrkande.	Årsmötet	beslutar	att	

bifalla	Torbjörn	Håkansson	ändringsyrkande.	I	samband	med	detta	

lämnar	Lilian	Jonsson	in	en	reservation	mot	beslutet.	

1. Sammanfattningsvis	kommer	det	i	reglerna	för	KM	och	Club	

Show	stå	att:	”representant	från	styrelsen	eller	någon	från	

styrelsen	utsedd	representant	ska	närvara	vid	KM	och	CS.”	

d. Anita	Korvela	föredrar	propositionen	rörande	KM	i	Agility.	

i. Margareta	Svedlund	lägger	fram	ett	ändringsyrkande.	Hon	

argumenterar	för	att	storleksklassen	Medium	i	propositionen	bör	

ändras	till	Large	med	tanke	på	att	nya/fler	storleksklasser	införts	i	

och	med	SAgiKs	regelrevidering.		

ii. Torbjörn	Håkansson	lägger	fram	ett	tilläggsyrkande	till	Margaretas	

förslag	på	ändring.	Han	föreslår	att	hinderhöjden	skall	bestämmas	

vara	40	centimeter.	

iii. Efter	en	kort	diskussion	ställer	ordförande	propositionen	mot	

Margareta	Svedlunds	ändringsyrkande.	Årsmötet	beslutar	att	

bifalla	Margareta	Svedlunds	ändringsyrkande.		

iv. Ordförande	frågar	hur	årsmötet	ställer	sig	till	Torbjörns	

Håkanssons	tilläggsyrkande.	Årsmötet	beslutar	att	bifalla	Torbjörn	

Håkanssons	tilläggsyrkande.		
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1. Sammanfattningsvis	kommer	KM	i	Agility	hållas	i	

storleksklassen	Large	och	med	en	hinderhöjd	på	40	cm.	

e. Anita	Korvela	föredrar	propositionen	rörande	KM	i	Lydnad.	Efter	att	

propositionen	publicerats	har	medlemmar	hör	av	sig	angående	texten	

under	rubriken	Genomförande	(s.1).	Efter	dialog	med	medlemmarna	har	

Anita	bestämt	sig	för	att	lägga	fram	ett	ändringsyrkande	av	propositionen.	

Anita	argumenterar	för	att	KM	i	Lydnad	endast	skall	innehålla	moment	

från	Startklassen	och	Klass	1	och	att	de	tre	Klass	2	moment	som	beskrivs	i	

propositionen	därmed	skall	strykas.	Vidare	argumenterar	hon	för	att	

moment	1.1	Fritt	följ	och	moment	1.11	Helhetsintryck	skall	strykas.	

Sammanfattningsvis	föreslår	hon	att	5	moment	skall	strykas.	Hon	

fortsätter	föredragningen	av	sitt	ändringsyrkande	med	att	argumentera	

för	att	fyra	moment	skall	läggas	till	istället	för	de	strukna	momenten.	De	

moment	som	skall	läggas	till	är:	1	Följsamhet	och	7	Helhetsintryck	ur	

Startklassen	och	1.6	Apportering	och	1.10	Sittande	i	grupp	i	1	minut	ur	

Klass	1.		

i. Ordförande	ställer	propositionen	mot	Anita	Korvelas	

ändringsyrkande.	Årsmötet	beslutar	att	bifalla	Anita	Korvelas	

ändringsyrkande.	

1. Sammanfattningsvis	ska	KM	i	Lydnad	ha	moment	ur	

Startklassen	och	Klass	1.	I	och	med	detta	ska	5	moment	

strykas	och	4	moment	läggas	till.		

f. Anita	Korvela	föredrar	proposition	rörande	KM	i	Rallylydnad.	

i. I	linje	med	ovan	nämnda	bifall	av	Anitas	Korvelas	ändringsyrkande	

är	det	flera	av	årsmötets	deltagare	som	lägger	fram	yrkande	på	att	
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moment	från	Avancerad	klass	bör	strykas	ur	reglerna	för	KM	i	

Rallylydnad.	

ii. Kristin	Wendel	lägger	fram	ett	tilläggsyrkande	till	propositionen.	

Hon	argumenterar	för	att	”högerhandling”	och	en	beskrivning	av	

hur	”högerhandling”	skall	implementeras	skall	läggas	till	i	KM	

reglerna.	

iii. Efter	en	kort	diskussion	ställer	ordförande	propositionen	mot	

ändringsyrkandet	(som	flera	medlemmar	aviserat	stå	bakom).	

Årsmötet	väljer	att	bifalla	ändringsyrkandet.	Därmed	faller	Kristin	

Wendels	tilläggsyrkande.		

1. Sammanfattningsvis	ska	KM	i	Rallylydnad	ha	moment	ur	

Nybörjarklass	och	Fortsättningsklass.	

19. Övrigt	

a. Lilian	Jonsson	informerar	om	utgivandet	av	en	ny	rasbok.	

b. Torbjörn	Håkansson	informerar	om	SSRKs	utredning	av	eventuell	

uppdelning	av	SSRK	i	en	Spanielklubb	och	en	Retrieverklubb.	

c. Jan	Gustavssons	frågar	hur	man	kan	ta	del	av	information	om	vad	som	

sades	på	avelskonferensen	som	gick	av	stapeln	tidigare	i	vår.	Eva	

Fabiansson-Johnsson	replikerar	med	att	information	kommer	att	finnas	i	

Welshnytt.	

d. Jan	Gustavsson	frågar	om	det	finns	en	praxis	för	hur	

rasmonterfunktionärer	får	information	om	WSSKs	stadgar,	statuter,	regler	

och	etik	inför	tillfället	då	funktionären	skall	stå	i	montern	och	

representera	både	klubben	och	rasen.	Jan	beskriver	exempel	på	där	han	

upplever	att	rasmonterfunktionärer	uppgett	felaktig	information	om	
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rasen	och/eller	uppträtt	oetiskt	genom	att	företräda	sin	egen	kennel	

snarare	än	att	representera	klubben.	Margareta	Svedlund	replikerar	med	

att	man	inför	Stockholms	hundmässa	förbereder	funktionärerna	med	

diverse	information	och	att	det	även	finns	en	pärm	med	denna	

information	i.	Nina	Korvela	replikerar	med	att	hon	och	Anita	Korvela	

noterat	flera	saker	i	samband	med	arbetet	med	montern	på	My	Dog	som	

kan	och	kommer	att	förändras	och	förhoppningsvis	förbättras	inför	nästa	

års	monter	på	My	Dog.	Eftersom	Jan	Gustavssons	fråga	nått	henne	redan	

innan	årsmötet	har	bland	annat	arbetet	med	en	informations-	och	etiktext	

till	funktionärer	redan	påbörjats.	Nina	och	Anita	Korvela	konstaterar	

också	att	ett	samarbete	med	ansvarig(a)	för	Stockholms	Hundmässa	och	

Jakt-	och	fiskemässan	i	Skåne	skulle	gynna	både	de	ansvariga	för	dessa	

montrar	och	klubben	i	övrigt.	

e. Lilian	Jonsson	informerar	att	det	på	hemsidan	finns	en	fråga	om	huruvida	

medlemmarna	anser	att	Club	Show	ska	göras	till	en	officiell	utställning	

eller	inte.	En	kort	diskussion	hålls	i	frågan.		

20. Mötets	avslutande	

a. Ordförande	avslutar	mötet	med	att	tacka	alla	deltagare.	Ordförande	

avtackas	med	en	blomma.		
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Vid	protokollet	
	
	
	
______________________________	
Nina	Korvela		
	
	
	
Justeras	av	
	
	
	
______________________________	 	
Berth	Nilsson	 	 		
Ordförande	 	
	
	
______________________________	 ______________________________	 	
Pia	Myrseth	 	 	 Jan	Gustavsson	
	

	


